

# 中国农业国际合作促进会

中农促[2022]042号

## 中国农业国际合作促进会标准公告

China Association for the Promotion of International Agriculture  
Cooperation Announcement for Standards

依据《中国农业国际合作促进会协会标准管理办法》的有关规定，经审查，中国农业国际合作促进会批准《新会柑种植技术规范》(T/CAI 012—2022)、《新会陈皮感官评定方法》(T/CAI 013—2022)、《新会陈皮干仓仓储管理规范》(T/CAI 014—2022)标准发布，现予公告，并自2022年3月24日起实施。

*In accordance with the relevant provisions of the "Standards Management Measures of China Association for the Promotion of International Agriculture Cooperation", after review, the CAI standards for "Technical specifications for planting Xinhui Mandarin" ( T/CAI 012 — 2022 ), "Sensory evaluation for Xinhui chenpi" ( T/CAI 013—2022) and "Dry warehouse management specifications for Xinhui chenpi" ( T/CAI 014—2022) were approved by the China Association for the Promotion of International Agriculture Cooperation. These standards will be implemented on March 24th, 2022.*

中国农业国际合作促进会

2022年3月24日